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Vi fejrede jubilæet den 27. august. 

Dagen begyndte kl. 10, hvor fest-

udvalget præsenterede dagens 

program og så spiste vi morgen-

mad sammen i teltet. Det var en 

dejlig dag. Stor tak til festudvalget. 

Sankt Hans blev endnu en gang fejret ved Søen. Vi 

mødtes kl. 18 og grillede sammen. Så sang vi Midsom-

mervisen og der var også en Sankt Hans tale. Vejret var 

dejligt og vi sørger for at holde traditionen i hævd. 

På Grøn Dag fik vi udskiftet sandet i vores sandkasse. Det var 

hårdt arbejde. Legepladsudvalget (Nicklas, Lars og Sebastian) 

havde sørget for at bestille nyt sand og også indkøbt net, så 

vi undgår at områdets katte bruger sandet som toilet. Udval-

get har også indkøbt et nyt basketballnet, som ligger indpak-

ket i kælderen, men som er klar til foråret. 

Vores formand i fin form. 

Nyt fra Affaldsbanden Lars (nr. 13), Marianne (nr. 24), Eva 

(nr 27), Tine (nr. 28) 

Vores affaldsanlæg etableret er og klar til brug. Der er ble-

vet plantet efeu hele vejen rundt og så bliver det mere 

grønt at se på. Affaldsbanden holder øje med anlægget og 

vurderer løbende om kapaciteten passer. Husk at der er 

masser af affaldsposer til madaffald i skuret - både tak til 

Affaldsbanden og til Thomas! 

25 års jubilæum 

i Ville Heise 

Park. Det skulle 

fejres! 

Hele dagen var 

der konkurren-

cer, som både 

børn og voksne 

deltog i og man 

konkurrerer jo 

for at vinde i 

VHP! 

Rygtet vil vide, at 

det var Marie og 

Charlotte, der  

drev arbejdet 

med sandkassen.  

Flot indsats. Også 

til Sebastian, Mi-

chael, Nicklas og 

Søren. 

Festudvalget havde, blandt me-

get andet, sørget for et jazzorke-

ster, og det var ikke kun de voks-

ne, der kunne lide musikken. 

Nyt fra Grønt Udvalg (GU) Peter (nr. 9), Lene (nr. 15), Marianne (nr. 24), Lone (nr. 26), 

Anne-Grete (nr. 42). 

Søndag den 29. oktober løb årets sidste Grønne Dag af stablen. Det blev en våd dag, 

men flere naboer dukkede alligevel op - i regntøj. Det blev en kort dag, for regnen tog til 

og det var ikke muligt at fuldføre hele programmet. Tusind tak 

for jeres gode vilje og indsats i 2023! Vores fælles indsats på 

de Grønne Dage sparer forenin-

gen for rigtig mange penge, så det 

er dejligt, at så mange bidrager på 

disse dage. Vi måtte desværre op-

give vores sædvanlige grill afslut-

ning, men så gør vi lidt ekstra ud 

af det på årets første Grønne Dag i 

april. 

  

Så skulle der leges og konkurreres. 



Nyt fra Bestyrelsen; Steen (nr. 44), Elisabeth (nr. 12), Lars (nr. 13), Lone (nr. 26), Søren (nr. 28), Nicklas (nr. 38)  og Flemming (nr. 39). 

Bestyrelsen holder møde cirka en gang om måneden og vi vil her kort fortælle om nogle af de ting, som vi arbejder med i øjeblikket.  

Til jubilæumsfesten var der flere beboere, der talte nostalgisk om det hedengangne HEISE NEWS og som et forsøg vil bestyrelsen genop-

live bladet. Henrik og Tine, der stod for det dengang, var meget kompetente - disse kræfter har vi ikke mere, men vi prøver alligevel 

kræfter med det på forsøgsbasis. Måske er tiden løbet fra formatet - vi orienterer os i digitale formater i stedet for, måske kan det allige-

vel noget? Lad os endelig høre, hvad I tænker om idéen. 

På GF nedsatte vi et udvalg, som arbejder med varmeløsninger i VHP. Varmeudvalget (Steen, Flemming, Carsten og Anker) har sendt en 

skrivelse rundt til alle grundejere.  

Vi tager også en løbende status på vores ladestandere. De bliver brugt mere og mere og det er jo godt og derfor er det også vigtigt at 

holde ladepladser fri til el-biler. Det er frustrerende, hvis man ikke kan komme til at lade sin bil, når man har brug for det. To af stander-

ne er private nu og en stander er offentlig.  

Affaldsanlægget er etableret. Det er vigtigt, at vi tager hensyn til hinanden. Husk at glas og metal ikke må fyldes i efter kl. 19. Anlægget 

er netop blevet begrønnet og fliserne omkring stolperne er netop blevet tilrettet, så det ser pænere ud.  

Vi har en del hundeluftere i området. Desværre er det ikke alle hundeluftere, der husker at fjerne deres hundes efter-

ladenskaber og det er ulækkert. Derfor laver vi nogle skilte, som vi sætter op på de mest plagede steder. Vi vil gerne 

bestille nogle rigtige skilte, men de er ret dyre og pengene er små, så det må vi vente med til næste regnskabsår. Vi 

kan ikke vide, om det har den ønskede effekt, men det er forsøget værd.  

Der har desuden været et par episoder, hvor nogle unge mennesker slår sig ned ved legepladsen og her sidder de og hygger sig og ryger 

joints. De rydder ikke op efter sig selv og de skaber utryghed i bebyggelsen og VHP er jo et privat område, så det bliver vi nødt til at for-

søge at få stoppet. Det skal heller ikke være sådan, at forældre eller bedsteforældre er bekymrede for at lade deres børn/børnebørn op-

holde sig på legepladsen. Gæsterne kommer ind fra fodboldbanerne igennem lågen og derfor har vi besluttet i første omgang at sætte 

en hængelås på lågen. Det er ikke sikkert, at det fjerner problemet, men nu prøver vi det. Problemet er nok også størst forår/sommer, vi 

går ind i en mørk og kold tid og det begrænser måske lysten til at hænge ud på vores legeplads om aftenen. Det kan vi håbe. Bestyrelsen 

kontakter desuden kommunen med henblik på at få repareret hegnet mod boldbanerne, for der kan man jo også komme igennem.  

De store blomsterkummer ved skoven er blevet fjernet og som en midlertidig løsning er der opsat orange kegler. Bestyrelsen er i gang 

med at finde ud af, hvordan vi bedst placerer de nyindkøbte pullerter. Pullerterne bliver opsat så hurtigt som muligt.  

For enden af skovstien ved nr. 48 er der nu placeret store sten som erstatning for det ødelagte fodhegn. 

Mange hilsner fra Bestyrelsen i Ville Heise Park! 

Vi måtte opgive at oliere sandkassen og bedene ved nr. 30-34 er ved at gå til i padderokker, så det vil GU arbejde med i 2024. I er altid velkomne 

til at henvende jer til GU, hvis der er fællesbede eller andet som I har ønsker eller idéer til, så lover vi at behandle det på vores møder.  

Bemærk venligst allerede nu dato for Grønne Dage i 2024: 

Søndag den 21. april, søndag den 16. juni, søndag den 25. august og søndag den 27. oktober - altid fra kl. 10-12.30 

Vi vil fortsat servere grillpølser, hjemmebagte pølsebrød, bobler, øl, vand, chokolade og chips. GU går i vinterhi nu, men vi glæder os til flere ar-

bejdsdage med jer i 2024! 

Græsbanden (Karl Kristian, Axel, 

Simon og René) 

Tak for jeres indsats med at slå 

græsset i hele området! 


